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Gdańsk, 24.01.2025 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

Z SESJI RADY DZIELNICY OSOWA nr III/2025 

 

1. Rozpoczęcie obrad w dniu 24.01.2025 r. o godz. 18:40 przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy Osowa, 

Małgorzatę Biernat. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. Obecnych 12 radnych i 8 gości. 

3. Przewodnicząca Rady przedstawia porządek obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IV. Dyskusja nad Budżetem Dzielnicy Osowa na rok 2025. 
V. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy. 

VI. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa. 
VII. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa.   

VIII. Wolne wnioski. 
IX. Zamknięcie sesji. 

 

4. Wniosek o zmianę porządku obrad o dodanie punktu IIIa o treści: „”Rozmowa z mieszkańcami w sprawie 

powstania sauny w budynku Pływalni Osowa” w związku z prośbą obecnych podczas sesji mieszkańców         

o wysłuchanie ich wniosku. 

5. Głosowanie nad przyjęciem wniosku. Przyjęto jednogłośnie. 

6. Przedstawienie przez Przewodniczącą Rady Dzielnicy nowego porządku obrad: 

I. Otwarcie sesji. 
II. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

III. Dyskusja i głosowanie nad porządkiem obrad. 
IIIa.        Rozmowa z mieszkańcami w sprawie powstania sauny w budynku Pływalni Osowa. 

IV. Dyskusja nad Budżetem Dzielnicy Osowa na rok 2025. 
V. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy. 

VI. Sprawozdanie z bieżącej działalności komisji problemowych Rady Dzielnicy Osowa. 
VII. Dyskusja w sprawie dyżurów Radnych Dzielnicy Osowa.   

VIII. Wolne wnioski. 
IX. Zamknięcie sesji. 

 

7. Głosowanie nad porządkiem obrad. Porządek obrad jednogłośnie przyjęty. 

8. Gościni, pani Małgorzata, przedstawia pomysł dotyczący powstania sauny w budynku Pływalni Osowa             

i zwraca się z prośbą do Rady Dzielnicy o wsparcie tej inicjatywy. Radny Piotr Ludwichowski zabiera głos         

w sprawie i proponuje, aby Rada Dzielnicy Osowa przygotowała i przyjęła uchwałę dotyczącą wsparcia         

tej inicjatywy równolegle z wnioskiem przygotowanym przez mieszkańców z podpisami poparcia                

pod inicjatywą. 

9. O godz. 18:48 do obrad dołącza radna Magdalena Wilczewska – Siwik. 
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10. Radny Paweł Zarzycki proponuje zebranie podpisów, m.in. online, od mieszkańców. 

11. Radne i radni decydują o przygotowaniu przez Komisję ds. transportu, infrastruktury i zagospodarowania 

przestrzennego stosownej uchwały i podjęciu działań dotyczących zebrania podpisów oraz sprawdzeniu,    

czy budowa sauny była uwzględniona w projekcie basenu. 

12. Dyskusja nad Budżetem Dzielnicy Osowa na rok 2025. 

 Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Osowa, Bartosz Stefański, przedstawia dokument zawierający opinie 

Zarządu oraz komisji problemowych dotyczące zgłoszonych projektów. Odbywa się dyskusja                    

nad poszczególnymi projektami z udziałem gości – wnioskodawców. 

 Przeprowadzono głosowanie nad dofinansowaniem dowozów młodzieży szkolnej na zawody sportowe:   

5 głosów „za”, 7 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. Zagłosowano przeciw przyjęciu wniosku. 

 Przeprowadzono głosowanie za dofinansowaniem organizacji wydarzenia Osowskie Przywitanie Lata:       

7 głosów „za”, 2 „przeciw”, 4 „wstrzymujących się”. Zagłosowano za dofinansowaniem wydarzenia. 

13. O godz. 21:53 do obrady opuszcza radna Katarzyna Komorowska. 

14. Dyskusja nad Budżetem Dzielnicy Osowa na rok 2025 – kontynuacja. 

 Przeprowadzono głosowanie za dofinansowaniem zakupu sprzętu sportowego: stroje sportowe oraz kije 

do unihokeja: 12 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Zagłosowano za przyjęciem wniosku. 

15. Wniosek o zmianę porządku obrad polegającą na przeniesieniu punktu VII „Dyskusja w sprawie dyżurów 

Radnych Dzielnicy Osowa” na następną sesję. 

16. Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem wniosku: 12 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. 

Wniosek został przyjęty. 

17. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy, Bartosz Stefański, przedstawia sprawozdanie z działalności Zarządu 

Dzielnicy w formie elektronicznej. 

18. Radny Paweł Zarzycki przedstawia sprawozdanie z działalności Komisji ds. transportu, infrastruktury                 

i zagospodarowania przestrzennego. 

19. Radny Piotr Ludwichowski przedstawia sprawozdanie z działalności Komisji ds. kultury, edukacji, sportu           

i spraw społecznych. 

20. Brak wolnych wniosków. 

21. Przypomnienie terminu IV sesji Rady Dzielnicy Osowa: 20.02.2025 r. o godz. 18:30 w trybie hybrydowym. 

22. Zamknięcie sesji: godz. 22:13. 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady Dzielnicy Osowa 
 
 

Małgorzata Biernat 
 


